
 

Nuorisovaltuuston kokous    Pöytäkirja 

 

Aika: To 13.2.2025  klo 17.30 

Paikka:  Honkajoen nuorisotilan kokoustila 

 

Läsnä: Neea Lehikoinen 

 Nea Tuhkanen 

 Emilia Repo 

 Jenny Ylikoski 

 Kasper Vienola 

 Eevi Keskitalo 

 Miro Palajamäki 

 Daniela Ström  

 Terhi Lehikoinen (nuorisopalvelut) 

Poissa:   

 Pihla Sievi-Korte 

 Eetu Jokinen 

 Topi Hietanen 

 Oula Vuorinen 

 Anni Mäkitalo 

 Elsa Halmela 

  

1. Kokouksen avaus 

- Varapuheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.30  

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Edellisessä kokouksessa jaettujen tehtävien läpikäyminen 

- Eevi kertoi, että nuorisovaltuustoa saataisiin enemmän esille, kun tapahtumissa olisi 

nuorisovaltuuston oma piste. Nuorisovaltuustolle tehtäisiin oma tiktok-tili 



- Miro ja Daniela lähettävät uudelleen viestiä liikunnan ohjaajille, koska edellisen viestin 

lähetys oli epäonnistunut. He olivat myös selvittäneet mahdollisuutta saada piknikpöytiä 

kummankin nuorisotilan piha-alueelle. Seuraavassa kokouksessa katsotaan erilaisia 

vaihtoehtoja pöydistä ja tehdään asiasta päätös. 

- Emilia ja Nea kertoivat diskon järjestelyistä. Disko pidetään torstaina 3.4.2025 klo 18-20 

Sataedulla, honkajoelta ei tule kyyditystä. Sataedun Sali on varattu klo 16-21 

järjestelyihin ja siivoukseen. Yhteistyötä tehty Sataedun oppilaskunnan kanssa ja sieltä 

mahdollisesti tulee musiikki ja jotain ohjelmaa diskoon. Pohjanlinnan koululta 

oppilaskunta pitää kioskia. Kutsu diskoon laitetaan wilmaviestillä ja sitä näyttämällä 

pääsee sisään. Disko on ala-astelaisille tarkoitettu. Nea ja Emilia ovat vielä yhteydessä 

Sataeduun näistä asioista. 

- Hörhiäisviikolle suunniteltiin oma teltta nuorille, joka olisi kielletty yli 18 vuotiailta. Teltta 

olisi auki lauantaina klo 18.00 eteenpäin. Emilia ja Nea selvittävät mistä saadaan teltta ja 

mihin se voidaan laittaa, sekä tarvitseeko se lupaa kaupungilta. 

- Nuorisopassiin saa liitettyä vain kaupungin omia palveluita, ainakin tällä hetkellä. Passi 

on tarkoitettu Pohjanlinnan koulun oppilaille sekä lukiolaisille. 

- Jenny ja Pihla lähettävät uudelleen sähköpostia nuorisovaltuuston sähköpostista 

kondomifirmoihin, koska vastausta ei ole saatu. 

 

4. Muut asiat 

- Sovittiin, että voidaan tavata Satakunnan muitakin nuorisovaltuustoja ns rennossa 

yhteistapaamisessa, jos sellaista saadaan järjestettyä. 

- Seuraavaan kokoukseen kaikki laittavat Nuva-hupparit päälleen. 

 

5. Seuraava kokous 

- Seuraava kokous pidetään 13.3.2025 Kankaanpään nuorisotilan kokoustilassa klo 17.00 

 

6. Kokouksen päättäminen 

- Varapuheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.30 

 


